

TRADEMARK ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
Stylesheet Version v1.2

ETAS ID: TM346903

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT		
NATURE OF CONVEYANCE:	ASSIGNMENT OF THE ENTIRE INTEREST AND THE GOODWILL		
CONVEYING PARTY DATA			
Name	Formerly	Execution Date	Entity Type
Alstom Technology Ltd		07/02/2015	COMPANY: SWITZERLAND
RECEIVING PARTY DATA			
Name:	ALSTOM Power Systems		
Street Address:	2 quai Michelet - 3 avenue André Malraux		
City:	92300 Levallois-Perret		
State/Country:	FRANCE		
Entity Type:	simplified joint stock-company: FRANCE		
PROPERTY NUMBERS Total: 1			
Property Type	Number	Word Mark	
Registration Number:	3945099	EXPRESSO	
CORRESPONDENCE DATA			
Fax Number:	2122925391		
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>			
Phone:	212-292-5390		
Email:	mail@ipcounselors.com		
Correspondent Name:	Jason M. Drangel		
Address Line 1:	60 E. 42nd Street, Suite 2410		
Address Line 4:	New York, NEW YORK 10165		
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	EXPRESSO		
DOMESTIC REPRESENTATIVE			
Name:	Jason M. Drangel		
Address Line 1:	60 E. 42nd Street, Suite 2410		
Address Line 4:	New York, NEW YORK 10165		
NAME OF SUBMITTER:	Jason M. Drangel		
SIGNATURE:	/jason m. drangel/		
DATE SIGNED:	07/06/2015		
Total Attachments: 5			
source=Assignment Document ALSTOM Technology Ltd to APS EXPRESSO US#page1.tif			

OP \$40.00 3945099

source=Assignment Document ALSTOM Technology Ltd to APS EXPRESSO US#page2.tif
source=Assignment Document ALSTOM Technology Ltd to APS EXPRESSO US#page3.tif
source=Assignment Document ALSTOM Technology Ltd to APS EXPRESSO US#page4.tif
source=Assignment Document ALSTOM Technology Ltd to APS EXPRESSO US#page5.tif

RESTITUTION DE DROITS DE MARQUES	ASSIGNMENT OF TRADEMARK RIGHTS
<p>Entre</p> <p>ALSTOM Technology Ltd, société de droit suisse, ayant son siège social Brown Boveri Strasse 7 5401 Baden, Switzerland, représentée aux effets des présentes par Sophie COIGNET, en sa qualité de Directeur Marque & Droits d'Auteur,</p> <p>d'une part,</p> <p>Désignée ci-après « ATL »</p> <p>Et</p> <p>ALSTOM Power Systems, société par actions simplifiée, ayant son siège social 2 quai Michelet - 3 avenue André Malraux 92300 Levallois-Perret, France, immatriculée au Registre du Commerce et des Sociétés de Nanterre sous le numéro 389 192 030, représentée aux effets des présentes par Sophie COIGNET, en sa qualité de Directeur Marque & Droits d'Auteur,</p> <p>d'autre part,</p> <p>Désignée ci-après « APS ».</p> <p>ATL et APS sont ci-après conjointement désignées par les « Parties » et, individuellement, par la « Partie ».</p> <p>Il est exposé et rappelé ce qui suit :</p> <p>ATL est propriétaire des dépôts, demandes d'enregistrement et/ou enregistrements de marques listés en annexe 1 (ci-après désignés par les « Marques »).</p> <p>Le statut de propriétaire de ATL sur les Marques résulte d'une situation historique particulière qui prévalait au sein du groupe de sociétés auxquelles ATL et APS appartiennent (ci-après le « Groupe »).</p>	<p>Between</p> <p>ALSTOM Technology Ltd, a Swiss company, with its registered office at Brown Boveri Strasse 7 5401 Baden, Switzerland, represented for the purposes hereof by Sophie COIGNET, in her capacity as Director Trademark & Copyright,</p> <p>of the first part,</p> <p>Hereinafter referred to as "ATL"</p> <p>And</p> <p>ALSTOM Power Systems, a simplified joint-stock company, with its registered office at 2 quai Michelet - 3 Avenue André Malraux, 92300, Levallois-Perret, France, registered in the Trade and Companies Register of Nanterre under number 389 192 030, represented for the purposes hereof by Sophie COIGNET, in her capacity as Director Trademark & Copyright,</p> <p>of the second part,</p> <p>Hereinafter referred to as "APS".</p> <p>ATL and APS are hereafter referred to jointly as the "Parties" and individually as the "Party".</p> <p>Whereas:</p> <p>ATL is the owner of the filings, registration applications and/or trademark registrations listed in Schedule 1 (hereafter referred to as the "Trademarks").</p> <p>The status of ATL as owner of the Trademarks is the result of a specific historical situation that prevails within the group of companies to which ATL and APS belong (hereafter referred to as the "Group").</p>

Historiquement, des marques pouvaient avoir vocation à intéresser plusieurs secteurs d'activités ou unités de secteurs d'activités du Groupe.

Dans un souci d'efficacité et de centralisation, ces marques étaient alors déposées, enregistrées et renouvelées au nom de **ATL**, ou bien au nom d'une société du Groupe dont **ATL** est, depuis, venue aux droits, ou bien la propriété de ces marques avait été transférée au profit de **ATL**.

Toutefois, les coûts afférents aux dépôts, enregistrements, renouvellements et transferts afférents aux marques étaient supportés financièrement par la société du Groupe qui était celle qui utilisait effectivement ces marques, à savoir **APS** dans le cas présent.

Cette situation n'ayant plus lieu de continuer, **ATL** et **APS** se sont mises d'accord pour régulariser le statut des Marques, et de faire correspondre, à l'avenir, le titulaire des Marques avec leur utilisateur et unique contributeur financier.

En conséquence, il est convenu ce qui suit :

Article 1

Les Parties décident de régulariser le statut des Marques, de sorte que **ATL** rétrocède par les présentes, à **APS**, qui accepte, la propriété pleine, et entière, sans aucune restriction, ni réserve, des Marques.

Article 2

La présente rétrocession emporte la transmission de l'ensemble des droits et prérogatives attachés aux Marques.

En conséquence, **APS** est subrogée dans tous les droits et obligations de **ATL** en ce qui concerne les Marques. **APS** pourra notamment les exploiter, en aliéner librement les droits et en concéder licence à

In the past, trademarks could be relevant to several Group business sectors or business sector units.

At the time, for the sake of efficiency and centralisation, these trademarks were filed, registered and renewed under the name of **ATL** or under the name of a Group company to which **ATL** has since become the successor in title; otherwise, the ownership of these trademarks was transferred to **ATL**.

However, the costs of filing, registering, renewing and transferring the trademarks were borne by the Group company that in fact used these trademarks, i.e. **APS** in the present case.

As there was no reason to continue operating under this arrangement, **ATL** and **APS** agreed to regularise the status of Trademarks and, in the future, to equate the owner of the Trademarks with their user and sole financial contributor.

Therefore, the Parties have agreed as follows:

Article 1

The Parties agree to regularise the status of Trademarks such that, by way of this agreement, **ATL** assigns to **APS**, which accepts, the full ownership of the Trademarks, without restriction or reservation.

Article 2

The present assignment includes the transfer of all the rights and privileges attached to the Trademarks.

Consequently, **APS** shall acquire all of **ATL's** rights and obligations pertaining to the Trademarks. **APS** shall have the right, in particular, to use the Trademarks, to freely dispose of the rights thereto

des tiers.

ATL rétrocède également à **APS**, qui accepte, tous les droits de poursuite judiciaire pour les faits de contrefaçon non prescrits à la date de la présente rétrocession, relatifs aux Marques, et de manière générale, pour des faits portant atteinte aux Marques, même pour des faits antérieurs au présent acte.

Les certificats d'enregistrement, de renouvellement et d'inscriptions liés aux Marques ainsi que les dossiers contentieux en cours, liés aux Marques, seront transmis de **ATL** à **APS** dans le mois suivant la signature du présent accord.

ATL s'engage à signer au profit de **APS** tout document supplémentaire qui serait requis par un Institut National de la Propriété Industrielle, ou un organisme officiel, en vue de valider le transfert de propriété des Marques, ou l'inscription de ce transfert.

Article 3

La présente rétrocession est consentie et acceptée de part et d'autre à titre gratuit, étant donné le contexte historique particulier rappelé en préambule du présent accord.

Article 4

Cet acte de rétrocession vaut pour le monde entier.

Seule la loi française lui est applicable. Tout différend né entre les Parties de l'interprétation et/ou de l'exécution de présent acte sera soumis, à défaut de solution amiable, au Tribunal de Grande Instance de Nanterre, auquel les Parties donnent compétence exclusive.

and to grant licences to third parties.

ATL also assigns to **APS**, who so accepts, all rights to take legal action against acts of infringement not time-barred at the date of the present assignment regarding the Trademarks and, more generally, against damaging acts to the Trademarks, including those committed prior to the present agreement.

ATL shall send **APS** the registration and renewal certificates as well as files for ongoing disputes relating to the Trademarks within one month of the signing hereof.

ATL undertakes to sign all additional documents in favour of **APS** that may be required by a national intellectual property institute or an official organisation, in order to approve the transfer of ownership of the Trademarks or the registration of this transfer.

Article 3

The present assignment is agreed upon and accepted by both parties free of charge, given the specific historical context outlined in the preamble hereto.

Article 4

This agreement shall be applicable throughout the world.

This agreement is governed by French law only. Any disagreements arising between the Parties regarding the interpretation or execution of this agreement, in the absence of an amicable settlement, shall be submitted to the Nanterre Court of First Instance (*Tribunal de Grande Instance*) to which the Parties grant exclusive authority.

Article 5

La date d'entrée en vigueur du présent acte et la date effective de rétrocession des Marques est la date de signature du présent acte.

Article 6

Tous pouvoirs sont donnés au porteur d'une des présentes pour procéder à son inscription sur les Registres nationaux des Marques, tenus par les divers Instituts Nationaux de la Propriété Industrielle.

Les frais afférents à ces formalités sont à la charge de **APS**.

Fait à Levallois-Perret, le 2 juillet 2015

En 4 originaux, dont un pour chacune des Parties

Pour ALSTOM
Technology Ltd

Pour ALSTOM
Power Systems

Nom :
Sophie COIGNET
Titre :
Directeur Marque
& Droits d'Auteur

Nom :
Sophie COIGNET
Titre :
Directeur Marque
& Droits d'Auteur

Article 5

The effective date of this agreement and of the assignment of the Trademarks shall be the date on which this agreement is signed.

Article 6

All powers are granted to the bearer of a copy of this agreement to register it in the national trademark registers maintained by the various national intellectual property institutes.

The costs associated with these formalities are to be borne by **APS**.

Executed in Levallois-Perret on 2 July 2015

In 4 counterparts, one for each of the Parties

For ALSTOM
Technology Ltd

For ALSTOM
Power Systems

Name:
Sophie COIGNET
Position:
Director Trademark
& Copyright

Name:
Sophie COIGNET
Position:
Director Trademark
& Copyright

Business Line	Family of	Trademark	Country	Filing Type	Current Status	Class	Legal Owners	Registered Owners	Filing Date	Issuing Date	Reg. No.	Earliest Date	Latest Date	Next Renew Date	Class
TELECOMMUNICATIONS EQUIPMENT	00000000	00000000	UNITED STATES OF AMERICA	Trademark	Registered	00000000	00000000	00000000	00000000	00000000	00000000	00000000	00000000	00000000	00000000